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Kennis te nemen van
De voortgang en het proces van monitoring van de afspraken over lokaal eigenaarschap  van het zonnepark 
Kanaaldijk Zuid

Inleiding
Op 26 november 2020 heeft de gemeenteraad een verklaring van geen bedenkingen afgegeven voor de 
ontwikkeling van het zonnepark aan de Kanaaldijk Zuid.  Het college heeft daarna de gevraagde 
omgevingsvergunningen voor dit zonnepark verleend. 
In de rond de tafel bijeenkomst op 19 november en de raadsvergaderingen van 26 november 2020 en 4 februari 
2021 zijn een aantal toezeggingen gedaan.  In deze informatienotitie geven wij naast de huidige stand van zaken 
van het project ook invulling aan deze toezeggingen.

Kernboodschap
Stand van zaken project zonnepark Kanaaldijk Zuid
Beroep tegen verleende vergunningen?
De verlening van de omgevingsvergunningen voor de twee delen van het zonnepark zijn gepubliceerd en vanaf 
10 december 2020 was het gedurende 6 weken mogelijk beroep in te stellen.  Bij navraag op 1 februari 2020 was 
het bij de rechtbank nog niet bekend dat er beroep is ingesteld. De deadline om beroep in te dienen was 
inmiddels 10 dagen verstreken.

SDE++ aangevraagd
De initiatiefnemer heeft in de openstellingstermijn van de SDE++  tussen 24 november tot en met 17 december 
2020 aanvraag ingediend bij de Rijksdienst voor Ondernemend Nederland.  Het totaal aangevraagde bedrag van 
bijna € 6,4 miljard overschreed het beschikbare budget van  € 5 miljard. Het is dus nog niet geheel zeker of de 
subsidie ook daadwerkelijk wordt toegekend.  In principe wordt er binnen 13 weken een besluit genomen op de 
aanvraag, dit kan met 13 weken worden uitgesteld.  Initiatiefnemer houdt ons op de hoogte of de subsidie al dan 
niet wordt toegekend. De toegekende subsidies worden openbaar gemaakt.

Toezeggingen:
Nagaan mogelijkheden realisering wandelpad 
Bij de behandeling in de rond de tafel bijeenkomst op 19 november is door de vertegenwoordiger van de 
initiatiefnemer aangegeven dat dit medewerking van de betrokken grondeigenaar vraagt en deze dit niet wenst. 
PowerField heeft deze vraag ook tijdens een bewonersavond besproken. 
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Direct omwonenden hebben aangegeven niet meer reuring in het gebied te willen. Er is een (toeristisch) fietspad 
aan de overzijde van het kanaal. Vanaf de Haarweg is er reeds een pad opengesteld door een grondeigenaar, 
waar men kan wandelen richting het kanaal aan de zuidzijde (zie afbeelding hieronder). Er is daarmee een 
wandelverbinding in het gebied.

Monitoring nakoming afspraken lokaal eigendom:
In de overeenkomst tussen PowerField en Endona is afgesproken dat zij gedurende een termijn van 36 maanden 
te rekenen vanaf de datum van verlening van de  SDE++ (in najaarsronde van 2020) exclusief met elkaar overleg 
voeren om te komen tot voor beide partijen acceptabele voorwaarden voor overdracht van 50% van het 
eigendom van het project.

Zodra duidelijk wordt dat de subsidie is verleend wordt gezamenlijk gestart met de verdere uitwerking van het 
de project en de overdracht van maximaal 50% in lokaal eigendom.  Nu nog onzeker is of de subsidie verleend 
wordt kan nog geen verdere update over de eventuele voortgang van afspraken worden gegeven. 
In januari is er contact geweest zowel met Endona en PowerField.  Van beide zijden is aangegeven dat zij 
ondertussen wel verder verkennen hoe en onder welke voorwaarden zij tot de overdracht van maximaal 50% van 
het lokaal eigendom. Zoals in de brief aan onze gemeente van beide partijen uit oktober 2020 is aangegeven 
zullen zij ons op de hoogte houden en ook melden indien zij geen kansen zien om de afspraken uit de 
overeenkomst na te komen.  

Wij houden u vanaf nu via de rapportages die u eens per kwartaal ontvangt over de voortgang van zonnepark 
projecten op de hoogte over de voortgang van dit project en het nakomen van de afspraken betreffend het 
lokaal eigendom voor dit project.  Als de SDE++ wordt verleend zullen wij periodiek bij beide partijen peilen wat 
de stand van zaken van de overdracht van eigendom.

Werkgroep Kanaaldijk Zuid (onderdeel) klankbordgroep in vervolg proces
Deze vraag is gesteld aan de werkgroep Kanaaldijk Zuid of zij een rol wensen te spelen als (onderdeel) van een 
klankbordgroep.  De werkgroep heeft aangegeven het technisch/economisch en landschappelijk niet 
verantwoord om op deze locatie een zonnepark aan te leggen, maar het hen vanzelfsprekend lijkt dat ze 
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betrokken/geïnformeerd blijven en staan er voor open om hierover in gesprek te gaan. 
Endona heeft aangegeven graag hun rol uit te willen leggen aan de Werkgroep Kanaaldijk Zuid, hierover zal het 
contact worden gelegd. Zodra er meer duidelijkheid is over toekenning van de subsidie en de verder doorgang 
van het plan maken wij met PowerField en Endona verdere afspraken over het instellen van de klankbordgroep. 
Hierbij wordt de Werkgroep Kanaaldijk Zuid zeker betrokken. Ook hierover informeren wij u via de 
kwartaalrapportage zonneparken. 

Reactie op brief werkgroep Kanaaldijk Zuid van ministerie BZK
Naar aanleiding van de toezegging in de raadsvergadering hebben wij van de werkgroep Kanaaldijk Zuid de 
reactie op de hun brief van het ministerie van BZK ontvangen. Op 7 januari 2021 is deze reactie op de lijst met 
ingekomen stukken van de gemeenteraad geplaatst. De brief is nogmaals als bijlage bij deze informatienotitie 
gevoegd.

Voortgang technische aansluiting zonnepark
In de raadsvergadering van 4 februari 2021 is toegezegd dat als er rond de uitvoering van het zonnepark 
Kanaaldijk Zuid iets te melden is over technische aansluitingen op netwerk de raad daarover geïnformeerd 
wordt. Ook aspect dit zullen wij meenemen in de kwartaalrapportage zonneparken en de voortgang van het 
zonnepark Kanaaldijk Zuid daarin. 

Vervolg
Op basis van het voorgaand houden wij u dus op de hoogte van de verdere voortgang via de stand van zaken 
zonneparken die u ieder kwartaal van ons ontvangt.

Communicatie
nvt

Burgemeester en wethouders van Raalte,

de (loco) secretaris de burgemeester
Arie Nijman Martijn Dadema
 

Bijlage: Brief ministerie BKZ aan werkgroep Kanaaldijk Zuid


